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Адрес Essco Glass Ampoules and Vials 
Plot 263, Industrial Area 
Phase 1 
134001 Panchkula

ПРОДУКТЫ / МАШИНЫ
Our range of glassware can be used for many functions in the laboratory and is comparable to any international brand.

Beakers, Low and High Form, Graduated 
These heavy wall glass beakers are made of borosilicate glass equivalent to Pyrex/Corning in quality and durability. Available in all standard sizes
ranging from 5ml to 5000ml both in High and Low form. Graduated with pouring spout.

Bottle, Dreschel (aka Gas Trap Bottle or wash Bottle)) 
Borosilicate glass, inlet and outlet tubes in a interchangeable stopper. Bottle available in all ground glass joint sizes. Capacity 125ml, 250ml, 500ml

Bottle, Reagent) 
Borosilicate glass reagent bottle with interchangeable hexagonal flat head hollow stopper. Bottle available both narrow and wie mouth/neck. Capacity
ranges from 30ml to 1000ml.

Condenser, Allihn 
Allihn condenser with 10mm hose connections available in all joint sizes and effective length of 200mm, 300mm, 400mm, 500mm.

Condenser, Cold Finger (aka Immersion Condenser) 
Cold Finger condenser with 10mm hose connections available in all joint sizes and effective length of 125mm and 200mm.

Company Profile of Essco Glass Ampoules and Vials

A service of glassglobal.com, an affiliate of glassglobal group.

Адресный материал, который Вы распечатали, является авторским правом и принадлежит Компании или третьему лицу ее
Маркетинговой Службы, и все права сохранены. Любой Пользователь, который получает доступ к такому материалу, может делать
это только в целях личного пользования, и использование такого материала представляет исключительный риск для
Пользователя. Перераспределение или другая коммерческая эксплуатация такого адресного материала запрещены. Где такой
адресный материал обеспечен третьим лицом, каждый Пользователь согласен соблюдать и быть связанным с определенными
условиями использования, относящимися к такому материалу новостей. Glass Global не представляет и не подтверждает точность
или надежность любой информации, содержащейся на любых адресных или внешних веб-сайтах, упомянутых в этой распечатке.
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